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Készült:  

Veresegyház Város Polgármesteri Hivatal 111. számú termében, 2016.12.19-én 08:45 órakor kezdődő Pénzügyi 

Bizottsági és Ügyrendi, Jogi és Közbiztonsági Bizottsági ülésén. 

Jelen vannak: 

Pénzügyi Bizottsági tagok: Nagy István, Szénás Zsoltné, Varga Józsefné, Varga Imréné 

 

Ügyrendi, Jogi és Közbiztonsági Bizottsági tagok: Tóth Sándor, Bárczi László, Varga Józsefné, Bobál Imréné 

 

A hivatal részéről: Pásztor Béla – polgármester, Cserháti Ferenc – alpolgármester, Garai Tamás – jegyző, 

Jáger Ágnes – pénzügyi osztályvezető, Gyöngyössy Kálmán – műszaki csoportvezető 

 

Meghívottak: Dr. Csécsyné Dr. Drótos Edina, Nagy József Attila, Gáncs Gábor, Dr. Papp Dávid József 

 

Nagy István, a Pénzügyi bizottság elnöke szeretettel köszönti a bizottságok tagjait, a megjelenteket az ülést 

megnyitja. Megállapítja, hogy a Pénzügyi Bizottság 4fővel, az Ügyrendi, Jogi és Közbiztonsági Bizottság 4 fővel 

határozatképes. Négy napirendi pontot javasol, továbbá indítványozza két új napirendi pont felvételét. A 

napirend elfogadására kér a bizottsági tagokat. A bizottságok egyhangúan elfogadták a napirendet.  

 

 

Napirend 

Tárgy: Előadó: 

 

1.) Támogatás a Fabriczius Alapítvány számára a Művelődési, Ifjúsági,  Nagy István – Tóth Sándor 

Informatikai és Sport Bizottság 2016. évre meghatározott keretéből elnök  

fel nem használt maradvány terhére 

 

2.) Az Integrált Településfejlesztési Stratégia elfogadása   Tóth Sándor 

elnök 

 

3.) Local Agenda 21. elfogadása (Fenntartható Fejlődés Programja)  Tóth Sándor 

elnök 

 
4.) Pályázat benyújtása elektromos töltőállomás létrehozására  Nagy István – Tóth Sándor 

elnök 

 

5.) Útépítési közműfejlesztési hozzájárulás tárgyában fellebbezéssel   Tóth Sándor 

kapcsolatos döntés        elnök 

 

6.) Egyebek          

  

1.) A napirendi pont tárgya: Támogatás a Fabriczius Alapítvány számára a Művelődési, Ifjúsági, 

Informatikai és Sport Bizottság 2016. évre meghatározott keretéből fel nem használt maradvány terhére 

A napirendi pont előadója: Nagy István elnök   

 

Nagy István: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat.  

 

Szénás Zsoltné: A Fabriczius alapítványnak adná a szociális bizottság a megmaradt összeget. 

 

Nagy István: Az általános, és a zeneiskola fenntartását az állam elvitte. A pénzt az alapítvány kapná 

megfelelő felhasználásra. Szavazásra kéri a Pénzügyi Bizottság tagjait. 



 

A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal egyhangúan elfogadta az előterjesztést és meghozta az alábbi 

határozatot: 

184/2016.(XII.19.) sz. Pénzügyi Bizottsági határozat 

Veresegyház Város Önkormányzatának Pénzügyi Bizottsága a 

Támogatás a Fabriczius Alapítvány számára a Művelődési, 

Ifjúsági, Informatikai és Sport Bizottság 2016. évre meghatározott 

keretéből fel nem használt maradvány terhére című 

előterjesztést elfogadta és javasolja a képviselő testületnek 

elfogadásra 

Határidő: 2016.XII.19. 

 Felelős: Nagy István elnök 

  

Tóth Sándor: Szavazásra kéri az Ügyrendi, Jogi és Közbiztonsági Bizottság tagjait. 

 

Az Ügyrendi, Jogi és Közbiztonsági Bizottság 4 igen szavazattal egyhangúan elfogadta az előterjesztést és 

meghozta az alábbi határozatot: 

 

176/2016.(XII.19.) sz. Ügyrendi, Jogi és Közbiztonsági Bizottsági határozat 

Veresegyház Város Önkormányzatának Ügyrendi, Jogi és 

Közbiztonsági Bizottsága a Támogatás a Fabriczius Alapítvány 

számára a Művelődési, Ifjúsági, Informatikai és Sport Bizottság 

2016. évre meghatározott keretéből fel nem használt 

maradvány terhére című előterjesztést elfogadta és javasolja a 

képviselő testületnek elfogadásra 

 Határidő: 2016.XII.19. 

 Felelős: Tóth Sándor elnök 

 

2.) A napirendi pont tárgya: Az Integrált Településfejlesztési Stratégia elfogadása 

A napirendi pont előadója: Tóth Sándor elnök   

 

Tóth Sándor: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. A jogszabályok adta határidőben a stratégia 

elküldésre került. Szavazásra kéri az Ügyrendi, Jogi és Közbiztonsági Bizottság tagjait. 

 

Az Ügyrendi, Jogi és Közbiztonsági Bizottság 4 igen szavazattal egyhangúan elfogadta az előterjesztést és 

meghozta az alábbi határozatot: 

 

177/2016.(XII.19.) sz. Ügyrendi, Jogi és Közbiztonsági Bizottsági határozat 

Veresegyház Város Önkormányzatának Ügyrendi, Jogi és 

Közbiztonsági Bizottsága Az Integrált Településfejlesztési 

Stratégia elfogadása című előterjesztést elfogadta és javasolja 

a képviselő testületnek elfogadásra 

 Határidő: 2016.XII.19. 

 Felelős: Tóth Sándor elnök 

 

3.) A napirendi pont tárgya: Local Agenda 21. elfogadása (Fenntartható Fejlődés Programja) 

A napirendi pont előadója: Tóth Sándor elnök   

 

Tóth Sándor: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. A dokumentum tervezete 2016 folyamán elkészült. 

Szavazásra kéri az Ügyrendi, Jogi és Közbiztonsági Bizottság tagjait. 

 

Az Ügyrendi, Jogi és Közbiztonsági Bizottság 4 igen szavazattal egyhangúan elfogadta az előterjesztést és 

meghozta az alábbi határozatot: 

 

178/2016.(XII.19.) sz. Ügyrendi, Jogi és Közbiztonsági Bizottsági határozat 

Veresegyház Város Önkormányzatának Ügyrendi, Jogi és 

Közbiztonsági Bizottsága a Local Agenda 21. elfogadása 

(Fenntartható Fejlődés Programja) című előterjesztést elfogadta 

és javasolja a képviselő testületnek elfogadásra 

 Határidő: 2016.XII.19. 

 Felelős: Tóth Sándor elnök 

 



4.) A napirendi pont tárgya: Pályázat benyújtása elektromos töltőállomás létrehozására 

A napirendi pont előadója: Nagy István elnök   

 

Nagy István: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. Két helye van lehetőség ilyen töltőállomást telepíteni, 

az egyik a Medveotthon a másik pedig a Mol kút területén. A két tétel a 2017. évi költségvetést terheli. 

 

Cserháti Ferenc: Első sorban az áram szolgáltatók keresték fel az Önkormányzatot, de ezek magas összegek 

voltak. Most ezt lehet pályáztatni. A Mol felajánlott a telepítést a többi kútnál. A kút maga önkormányzati 

területen lenne, de a Mol töltőknél, amint a vevők nem vesznek észre. A Medveotthonnál pontosítani kell, 

hogy a parkoló mely területén kerül majd telepítésre. A Medvefarmnál lassúbb töltő kerül kihelyezésre, ami 

1,5-2órán át fog tölteni, a MOL kúti fél óra alatt feltölt. 

 

Varga Józsefné: Közelebb nem lett volna lehetőség? 

 

Cserháti Ferenc: De szó volt róla, hogy a Búcsú tér közelében lenne a leg célszerűbb telepíteni. 

 

Nagy István: Szavazásra kéri a Pénzügyi Bizottság tagjait. 

 

A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal egyhangúan elfogadta az előterjesztést és meghozta az alábbi 

határozatot: 

185/2016.(XII.19.) sz. Pénzügyi Bizottsági határozat 

Veresegyház Város Önkormányzatának Pénzügyi Bizottsága a 

Pályázat benyújtása elektromos töltőállomás létrehozására 

című előterjesztést elfogadta és javasolja a képviselő 

testületnek elfogadásra 

Határidő: 2016.XII.19. 

 Felelős: Nagy István elnök 

 

Tóth Sándor: Szavazásra kéri az Ügyrendi, Jogi és Közbiztonsági Bizottság tagjait. 

 

Az Ügyrendi, Jogi és Közbiztonsági Bizottság 4 igen szavazattal egyhangúan elfogadta az előterjesztést és 

meghozta az alábbi határozatot: 

 

178/2016.(XII.19.) sz. Ügyrendi, Jogi és Közbiztonsági Bizottsági határozat 

Veresegyház Város Önkormányzatának Ügyrendi, Jogi és 

Közbiztonsági Bizottsága a Pályázat benyújtása elektromos 

töltőállomás létrehozására című előterjesztést elfogadta és 

javasolja a képviselő testületnek elfogadásra 

Határidő: 2016.XII.19. 

 Felelős: Tóth Sándor elnök 

 

5.) A napirendi pont tárgya: Útépítési közműfejlesztési hozzájárulás tárgyában fellebbezéssel kapcsolatos 

döntés  

A napirendi pont előadója: Tóth Sándor elnök   

 

Tóth Sándor: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat.  

 

Gyöngyössy Kálmán: A tulajdonosok kaptak felszólítást az útközmű hozzájárulás befizetésére. Az út 2005-ben 

került forgalomba. 

 

Tóth Sándor: A jogszabály értelmében nincs helye a fellebbezésnek. Szavazásra kéri az Ügyrendi, Jogi és 

Közbiztonsági Bizottság tagjait. 

 

Az Ügyrendi, Jogi és Közbiztonsági Bizottság 4 igen szavazattal egyhangúan elfogadta az előterjesztést és 

meghozta az alábbi határozatot: 

 

179/2016.(XII.19.) sz. Ügyrendi, Jogi és Közbiztonsági Bizottsági határozat 

Veresegyház Város Önkormányzatának Ügyrendi, Jogi és 

Közbiztonsági Bizottsága az Útépítési közműfejlesztési 

hozzájárulás tárgyában fellebbezéssel kapcsolatos döntés című 

előterjesztést elfogadta és javasolja a képviselő testületnek 

elfogadásra 

Határidő: 2016.XII.19. 



 Felelős: Tóth Sándor elnök 

 

6.) Egyebek: Váci Egyházmegyével történő megállapodás 

A napirendi pont előadója: Pásztor Béla polgármester   

 

Pásztor Béla: Ismerteti az előterjesztésben foglaltakat. A Váci Egyházmegyével folytatott tárgyalás során az 

alábbi megállapodás történt. Az iskola területe eladásra kerül az Egyházmegyének. A megyénél szükséges 

a tárgyiasítás a kifizetéshez. A terület eladása ugyan azon az áron kerül értékesítésre, mint amennyiért az 

Önkormányzat megvette. A szerződés aláírásakor fizetésre kerül a 62 millió forint, a fennmaradó pedig majd 

később. 

 

Nagy István: Szavazásra kéri a Pénzügyi Bizottság tagjait. 

 

A Pénzügyi Bizottság 4 igen szavazattal egyhangúan elfogadta az előterjesztést és meghozta az alábbi 

határozatot: 

186/2016.(XII.19.) sz. Pénzügyi Bizottsági határozat 

Veresegyház Város Önkormányzatának Pénzügyi Bizottsága a 

Váci Egyházmegyével történő megállapodás című 

előterjesztést elfogadta és javasolja a képviselő testületnek 

elfogadásra 

Határidő: 2016.XII.19. 

 Felelős: Nagy István elnök 

 

 

Több hozzászólás nem lévén az elnök köszönik a részvételt, és ülést 09:04-kor bezárták. 

 

 

 

Tóth Sándor Nagy István 

  elnök                  elnök 

 

 

Brummel Nikoletta 

jegyzőkönyv-vezető  

Kmf. 


